
Volleyball generalforsamling - 2024   
  

1. Valg af dirigent:   

- Anna har meldt sig og dette er godkendt. 

 

2. Valg af referent og stemmetæller:   

- Sascha meldte sig som referent og det er godkendt. Lars og Kenneth er valgt som 

stemmetællere.  

 

3. Formandens beretning:   

- Formandens beretning afspilles via lydklip.  

 

“Volleyball foreningens bestyrelse, nu udover mig bestående af, Anna, Caroline, Cecillie, Christina og Katrine, 
har for den foregående sæson, skabt et solidt fundament for foreningen, særligt hjulpet af mine fantastiske 
”kollegaer, medspillere og fælles medlemmer i bestyrelsen” hvilket jeg takker mange gange for.  
Jeg ville også takke Nicolai mange gange, for han store arbejde i klubben og dens bestyrelse.  
   
I denne sæson, har vi haft 2 stævner for første gang i hallen, DGI og Natvolley.  
vi har haft 2 gode hold, med 2 gode trænere.  
og har afholdt en flot social komsammen.  
   
Dette kan også både måles og ses, for 3 sæson i træk er vi steget, og har nu det højeste medlemstal i de 
seneste 5 sæsoner, noget jeg håber vi kan fortsætte med at udvikle.  
   
Sørbymarkedet, var specielt sidste gang, da vi introducerer 2 nyheder for klubben.  
1. var flere toiletter, fordelt på 3 vogne.  
2. et samarbejde med den anden toiletvogn om ”tisse-armbånd”   
   
Vi har dog været velsignet med nogen fantastiske individer, som har løftet den frivillige flamme, og fået os 
godt igennem.  
Tak til alle frivillige.  
   
Med læringen, fra dette håber jeg også i ville tage imod bestyrelsens forslag, om vores kontingent.  
Til sidst, ville jeg også gerne nævne den altid flotte deltagelse til stævner.  
Jeg syntes det er fantastisk, hvordan vores lille klub, er velkendt i landskabet, og så ofte stiller med hold til 
DGI-turnering, til Landsmesterskabet for mixvolley, og til de mindre stævner afholdt rundt omkring, 
heriblandt vores eget nat-volley.  
   
Alt i alt, har sæson 2023-2024, været præget af de gode kræfter i bestyrelsen, den gode tilslutning af 
medlemmer, og den nye opdeling af træningen…. En rigtig god sæson, og med masser af god energi at tage 
videre til den næste. ” 
 

Formandens beretning godkendes. 
 
 
 
  



  4. Regnskab - 2023 v/kassereren: 
- Regnskabet for 2023 er blevet gennemgået, og det ses, at vi fortsat har en stigning i indtægt, 

hvilket selvfølgelig er positivt for klubben. De største indtægter og udgifter gennemgås. Aktiver og 

passiver stemmer. Klubben har en sund økonomi. 

 

Bemærk at der i 2023 kom mere mandskab i bestyrelsen, hvilket betød bedre forudsætninger for 

at bruge flere penge på forskellige ting til klubben. Blandt andet julefrokost, bolde og nyt spillertøj 

som længe har trængt til at blive udskiftet. Dette bærer regnskabet 2023 tydeligt præg af til 

sammenligning med 2022. 

 

Der er ingen indvendinger til regnskabet 2023 og regnskabet godkendes. 

 

Regnskabet fremgår herunder: 

 

 

 



                            
 

 

5. Fastsættelse af kontingent:  

- Bilaget med de to forslag til kontingentændringer vises på storskærm. 

 

Forslag 1.  

– Pga. klubben får et tilskud fra kommunen til unge mellem 15-24 år, ønskes dette at tilgodese 

vores yngre spillere. Så forslaget går ud på at unge mellem 15-24 år får et kontingent på 450 kr. 

Altså en reducering på 175 kr., svarende til tilskuddet fra kommunen. 

 

Der stemtes ved håndsoprækning. 

 

- 0 stemte imod 

- Alle stemte for 

 

Dermed er forslag 1 vedtaget. 

  

 



Forslag 2. 

 

- Der præsenteres et split af kontingent for frivillige / ikke frivillige. Frivillige bibeholder 

kontingentet som det er nu (på 625 kr pr. sæson / 375 pr halv sæson) og ikke frivillige betaler 

kontingent på 1000 kr. pr. sæson / 550 kr. pr. halv sæson. 

 

Der er mulighed for at melde sig som frivillig til sørby-markedet, festudvalget, nat-volley, kandis 

osv. Man skal være frivillig i minimum 3 timer og der skal være minimum 3 muligheder for at 

kunne arbejde frivilligt i løbet af sæsonen. 

 

Flow chart diskuteres, hvorvidt man skal være frivillig i sæsonen forinden eller sæsonen man 

påbegynder. Det konstateres at forslaget går på, at man var frivillig i sæsonen forinden opstart af 

ny sæson og derved opnår billigt kontingent. 

 

Der blev diskuteret en masse spørgsmål. Blandt andet om det kan have en negativ effekt på 

frivilligheden, da folk potentielt kun tager 1 vagt for at opnå billigt kontingent, og derfor ikke tager 

flere vagter. 

 

Og der blev snakket om den markante øgning på kontingentet, og hvad den er baseret på.  

Det blev fortalt at kontingentøgningen blandt andet er baseret på;  

- sikring af klubbens økonomi uden sørby marked,  

- sammenligning med andre klubbers kontingent,  

- for at gøre det mere attraktivt at være frivillig, således at vi som klub kan dække vagterne, 

uden at det er den samme kerne som tager størstedelen af læsset. 

 

Fra nogle personer blev der også vist forståelse for, at ændringer i kontingent reelt kunne være en 

god idé til at tiltrække flere frivillige.  

 

Der stemtes ved håndsoprækning. 

 

- 5 stemte for   

- 7 stemte imod (heri en ugyldig stemme)  

- 4 stemte neutralt. 

 

Dermed er forslag 2 ikke vedtaget. 

 

 

6. Indkomne forslag. 

- Der er ikke kommet nogen forslag. 

  



 7. Valg af bestyrelsen: Bestyrelsesmedlemmer, suppleanter, revisor og revisor suppleant.  

 

- Mikkel og Christina ønsker genvalg. Caroline ønsker at stille op som fuldt bestyrelsesmedlem i 

stedet for suppleant.  

 

Der er 4 tilgængelige pladser i bestyrelsen. 

 

Pernille Vestergaard, Jimmie og Sascha ønsker også at stille op. Da 6 personer ønsker at stille 

op, bliver der lavet anonym afstemning vha. stemmesedler.  

Det konstateres at Sascha ikke er berettiget til at stille op som bestyrelsesmedlem. Der 

stemmes derfor kun om Mikkel, Christina, Caroline, Pernille V og Jimmie. 

 

Udfaldet af afstemningen blev, at Mikkel og Christina blev genvalgt, og Caroline og Jimmie er 

valgt ind i bestyrelsen. Pernille V er valgt ind som suppleant. 

 

Bjarne fortsætter et år mere som revisor, og revisorsuppleant blev Anne Due. 

 

 

7. Eventuelt 

Der drøftes forskellige ting, blandt andet: 

- Der ønskes fastsættelse af minimumsalder, da det kan være en problematik at indsamle 

børneattester. 

- Der ønskes en spørgeundersøgelse omkring den nye træningsform. Få feedback. 

- Mere blanding af spillere og spille mere sammen 

- Hvis økonomien er så god, så bør der blive brugt endnu flere penge på medlemmerne. Og her 

kunne man tilgodese de frivillige kræfter ved ekstra arrangementer for dem. 

- Det sociale aspekt mangler. Det er delt meget skarpt op i A og B. Man kunne alternativt lave 2 

forskellige former for træning, hvor folk selv får lov at vælge, hvad de ønsker at træne den 

pågældende dag. 

- Det sociale sker også i cafeteriet efter træning. 

Tiden er overskredet. Vi aftaler at holde et åbent spillermøde snarest og fortsætte snakken der. 

 

 

Dirigent 

Anna Maria Petersen 


